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هفته تربیت بدنی، افسوس یا افتخار
گذشــت زمان به هفته تربیت بدنی ســال 
۱۴۰۲ رسید، هفته ای که می تواند ویترین 
برنامه های یک سال گذشته و همچنین پرده 
برداری از برنامه های ســال پیش رو باشد، 

ولی واقعا چنین است؟
در یک ســال گذشته ورزش کشور درگیر حوادث و اتفاقات تلخ بسیاری بود 
و متاسفانه مثل همیشه تک نتیجه های مثبت پیش آمده سرپوشی بود برای 
عدم تامل و تفکر و چاره اندیشــی و پاسخگو نبودن مسئولین مربوطه و صد 
متاســفانه که خواسته نشد به جامعه و مردم واقعیت ها و حقایق گفته شود و 

در ورزش هم مردم محرم شمرده نشدند.
طی یک سال گذشــته ورزش ایران رویدادها و مســابقات ورزشی داخلی و 
خارجی بسیاری را در سطوح مختلف تجربه کرد که مهم ترین و تاثیرگذارترین 

آنها جام جهانی فوتبال و بازی های آسیایی بود.
در آستانه جام جهانی شاهد حضور فردی با کارنامه منفی در فوتبال بودیم، با 
حضور این شــخص باز سروکله چپاول گر کیروش پیدا شد آنهم در شرایطی 
که بر خلاف همه ادعاها، اخلاق ورزشی را در زیر پا له کرده و مربی با اخلاق 
و فهیــم قبلی را در کمال ناجوانمردی بخاطر منافع مادی همان مافیا، از کار 
برکنار کردیم و این جریان و رفتارهای صادر شده از سوی عده ای از بازیکنان 
تیم ملی در حالیکه مردم درگیر مســائل و مشکلات بسیار بودند، عاملی شد 
که برای اولین بار حمایت قاطع مردمی از تیم ملی و بازیکنان وجود نداشــته 
باشد و تیم ملی هم نمایش بسیار ضعیفی از خود بجا گذاشت، در یازدهمین 
دوره بازی های آســیایی هم جدا از درخشش تک ستاره هایی در ژیمناستیک 
و دوچرخه ســواری کوهستان و شطرنج، در رنکینگ مدالی در جایگاه پائین 
تری به نســبت چند دوره قبل قرار گرفتیم و اگر مدال آوری در رشــته هایی 
مثل کشــتی و ووشو نبود قطعا جایگاه بســیار نازل تری داشتیم و بر خلاف 
گفته مســئولین ورزش کشــور، کاروان ایران نه تنهــا کیفی نبود که باز هم 
شــاهد حضور افرادی ازخانواده فلان رئیس فدراسیون و … بودیم که جای 

ورزشکاران و مربیان تاثیرگذار را اشغال کرده بودند.
در یک سال گذشــته یکی از مهم ترین مسائل ورزش تغییر و جابجایی وزیر 
ورزش بــود، وزیری که خود از خانواده ورزش و از قهرمانان نامی بود ولی در 
دوســال فعالیت خود، یکی از ضعیف ترین دوره ها در سطح مدیریت ورزش 
کشور بود و مهم ترین ضعف ایشــان، عدم حرییت مدیریتی بود و متاسفانه 
دولــت هم هیچ اولویتی را برای ورزش قائل نبود و فقط انتظار و توقع بی جا 

از ورزش داشته و دارد.
از دیگر مسائل ورزش در یک سال سپری شده که البته باید تجزیه و تحلیل 
واقعی شوند پناهنده شدن ورزشکاران در حین مسابقات بین المللی در دیگر 
کشورها بود ! همچنین در این یک سال شاهد طرد کردن ورزشکاران مطرح 
و مردمــی از جامعــه ورزش بودیم، علی دایی و رســول خــادم و امثال آنها 
ســرمایه های ورزش کشــور و افتخار ایران و ایرانی هستند و این ورزشکاران 
آزاده مانند اقاتختی همیشــه در قلب ملت جای دارند ولی متاسفانه مدیریت 

ورزش کشور هیچ حمایتی در این خصوص از این نام آوران نداشت. 
نکته بســیار حائز اهمیت یک سال گذشــته اضافه شدن چند فدراسیون به 

مجموعه فدراسیون ها بود.
فدراسیونی مانند بادبانی و … را یا یک حکم راه انداختیم در حالیکه قهرمانان 
قایقرانی از داشــتن قایق مطلوب سال هاســت که در عذابند، از طرف دیگر 
فدراســیون ورزش های همگانی را دو تکه کردیــم و با تکرار تجربه تلخ دهه 
هشــتاد، فدراسیون آمادگی جسمانی را بدون هیچ زیرساختی تشکیل دادیم 
! و این در حالی بود که طی چند ســال گذشــته فدراسیون همگانی که باید 
نماد تحرک، پویایی و نشــاط در کشور باشد بخاطر ضعف مدیریت، در رکود 
و سســتی و بی برنامه گی بوده و فقط شــعار و تبلیغات کذب دستاورد آن 

بوده است.
به عنوان آخرین نکته این یادداشــت هرچند که مصائب زیاد است و باید به 
حال ورزش خون گریست، تبعیضی بود که از سوی نهادهای بالادستی ورزش 
اعمال شد، پس از جام جهانی فوتبال و آن نتایج خجالت آور، در کمال تعجب 
شــاهد دادن مجوز وارد کردن خودرو به بازیکنان بودیم، و این در حالی است 
که قهرمانان بسیاری در رشته های مختلف داریم که برای سربلندی نام ایران 
در اوردگاه هــای المپیک و جهانی حتی از جیب خود هزینه می کنند و از این 
امتیازات بی بهره هستند ولی فوتبال که محل ترویج بداخلاقی در ورزش شده 
و پول های نجومی به اســم حرفه ای بودن می گیرند ولی در عمل چه از لحاظ 
رفتــاری و چه فنی، اکثرا در حد بازیکنان آماتور هم نیســتند که در همین 
چند ماه اخیر شاهد دقیق این جریان بودیم و گل سرسبد آن تیم فوتبال به 

اصطلاح امید بود.
سخن بسیار است ولی گوش شنوایی نیست، فقط دل را به این خوش می کنیم 
که با حضور وزیر جدید ورزش، شــرایط کمی بهتر شود، افراد غیر ورزشی و 

نابلد و جیره خوار و غیرمتعهد از ورزش جدا شوند، با فدراسیون هایی ما
نند جودو، بســکتبال، تیراندازی و ..که عملکرد بســیار ضعیفی در یک سال 
گذشته داشــته اند بدون مماشات، برخورد شــود، به حضور کارکنان وزرات 
ورزش در انتخابات فدراســیون ها و هیات های اســتانی خاتمه داده شــود، 
اساســنامه فدراســیون ها مورد بازنگری قرار گیرد، به فامیل بازی و داماد و 
عــروس و … پایان دهیم و ده ها و صدها انتظار دیگر که شــاید رویاپردازی 

باشد ولی به امید زنده ایم.
به امید روزهای بهتر برای مردم کشورم و ورزش

 توپ طلای امسال به مسی می رسد
یک رسانه اسپانیایی ادعا 
توپ طلا  برنده  کرد مســی 

خواهد شد.
فاصله  برنا، در  به گزارش 
۱۳ روز مانده تا مراسم توپ 
طلا، یکی از رسانه ها خبر از 
انتخاب لیونل مسی به عنوان 
برتریــن بازیکن ســال داده 
اســت. در حال حاضر لیونل مســی با ۷ توپ طلا رکورددار کسب این جایزه 
اســت و شنیده می شــد احتمالا امســال قافیه را به ارلینگ هالند یا کیلیان 
امباپه واگذار می کند اما رســانه اسپانیایی ساعاتی پیش اسپورت اعلام کرد او 
بیشــترین شــانس را دارد و در انتهای ماه اکتبر توپ طلا به مهاجم لی اینتر 

میامی اهدا خواهد شد.
همچنین این رســانه اعلام کرده آیتانا بونماتی بهترین بازیکن زن ســال 

خواهد شد.
گفتنی اســت مراســم اهدای توپ طلا ۸ آبان ماه در تئاتر دوشتله پاریس 

برگزار می شود.

دوران درخشش رونالدو تمام نشده است
فوق  رونالدو  کریســتیانو 
ســتاره تیــم ملــی فوتبال 
پرتغال موفق شــد در دیدار 

مقابل بوسنی دبل کند.
تیم ملی  ایرنا،  به گزارش 
فوتبــال پرتغال در چارچوب 
یورو  مقدماتــی  مســابقات 
۲۰۲۴ میهمــان تیــم ملی 

بوسنی بود و موفق شد با نتیجه ۵ بر صفر به برتری دست پیدا کند.
کریستیانو رونالدو فوق ستاره این تم موفق شد در این دیدار ۲ گل ابتدایی 
شــاگردان مارتینز را به ثمر برساند. رونالدو با ۲ گلی که در این دیدار به ثمر 

رسند موفق شد تعداد گل های خود را در سال ۲۰۲۳ به عدد ۴۰ برساند.
خیلی از هواداران فوتبال معتقد بودند که پس از حذف رونالدو از جام جهانی 
۲۰۲۲ قطر، دوران اوج این فوق ستاره به پایان رسیده باشد و حتی از تیم ملی 
نیز خداحافظی کند. اما این بازیکن تمام نشــدنی نشان داد که حتی در سن 

۳۸ سالگی نیز در فرمی عالی حضور دارد.
رونلدو موفق شــد با ۴۰ گل، بالاتر از ارلینگ هالنــد با ۳۹ گل و کیلیان 
امباپه با ۳۵ گل، عنوان بهترین گلزن جهان در سال ۲۰۲۳ را از آن خود کند.

همچنین رونالدو از سال ۲۰۱۰ در هر سال حداقل ۴۰ گل به ثمر رسانده 
که یک آمار فوق العاده دیگر برای او محسوب می شود. او در ۳ دهه گذشته در 

مجموع ۸۵۸ گل وارد دروازه حریفان کرده است.

یادداشت

اخبارکوتاه

کاروان ایران اگر بدون دو فدراســیون کشتی و ووشو در 
بازی های آسیایی ۲۰۲۲ هانگژو شرکت می کرد، رتبه ای 

بهتر از ۱۴ در جدول مدالی به دست نمی آورد.
به گزارش ایســنا، بازی های آســیایی ۲۰۲۲ هانگژو در 
حالی به پایان رســید که کاروان ورزشی ایران نسبت به 
دوره قبل این مسابقات؛ از نظر مرغوبیت مدال ها )کسب 
مدال طــلا( عملکــرد ضعیف تری داشــت و در نهایت 
پایین تر از کشورهایی چون چین تایپه و هند در جایگاه 

هفتم جدول مدال ها ایستاد.
کاهش تعداد و کیفیت مدال های کاروان

کاروان ایــران که به عنوان یــک کاروان کیفی )از نظر 
ورزشکاران دارای شــانس مدال( با ۲۸۹ ورزشکار عازم 
بازی های آســیایی ۲۰۲۲ هانگژو شده بود، در مجموع 
۵۴ مدال )۱۳ طلا، ۲۱ نقره و ۲۰برنز( را به دست آورد. 
این عملکرد در حالی به ثبت رســید که دوره گذشــته 
بازی های آســیایی، کاروان ایران با ۳۷۸ ورزشــکار ۶۲ 

مــدال )۲۰ طلا، ۲۰ نقره و ۲۲ برنز( را به دســت آورده 
بود.

اگر کشتی و ووشو نباشند
در این دوره از رقابت های بازی های آســیایی نیز همانند 
دوره گذشــته، دو فدراسیون کشــتی و ووشو عملکرد 
بهتری نسبت به سایر رشــته های ورزشی داشتند و به 
نحوی می توان آنها را عامل اصلی جایگاه فعلی ایران در 

جدول مدالی دانست. 
به عنوان مثال، این دو فدراســیون در بازی های آسیایی 
۲۰۱۸ جاکارتا نیز روی هم رفته ۷ طلا )کشــتی ۵ طلا 
و ووشــو ۲ طلا(، ۴ نقره )ووشو( و ۳ برنز )کشتی( را به 

دست آورده بودند.
در این دوره از بازی های آسیایی فدراسیون کشتی ایران 
در دو بخــش آزاد و فرنگــی ۱۰ مدال )۵ طلا، ۴ نقره و 
یک برنز( را به دســت آورد تا به همراه فدراسیون ووشو 
- کوراش که ۱۲ مدال )۳ طلا، ۷ نقره و ۲ برنز( کســب 
کــرد، روی هم رفته ۸ طلا، ۱۱ نقــره و ۳ برنز را برای 

کاروان ایران به ارمغان بیاورند.
حــال که اگر مدال هــای این دو فدراســیون را در نظر 
نگیریم، آنجا است که عمق ماجرا و وضعیت ورزش ایران 

مشخص می شود. 
در چنین شــرایطی و بدون مدالهای کشــتی و ووشو، 
کاروان ایــران با ۵ طلا، ۱۰ نقــره و ۱۷ برنز، پایین تر از 
کشــور مالزی با ۶ طلا، ۸ نقــره و ۱۸ برنز، در رتبه ۱۴ 

جدول مدالی قرار می گیرد. 

رشته های ناامید کننده در ۲۰۲۲ هانگژو
یکی از موضوعات مهمی هم که باید به آن اشــاره کرد، 
عملکرد ضعیف رشته هایی چون وزنه برداری و تکواندو در 
این دوره بود. برخلاف ادوار گذشته که این دو رشته هم 
سهم نســبتا پررنگی در مدال های طلای ایران داشتند؛ 
در این دوره خبری از کســب مدال طلا توســط این دو 

رشته نبود.
بــرای لمس بهتر ایــن موضوع باید اشــاره کرد که در 
بازی های آســیایی ۲۰۱۸ جاکارتــا وزنه برداری ایران ۲ 
طــلا، ۱ نقــره و ۱ برنز را به دســت آورد اما در ۲۰۲۲ 

هانگژو، تنها به یک مدال نقره دست یافت. 
تکواندوی ایران هم که در دوره گذشــته ۲ طلا، ۳ نقره 
و ۲ برنز را به دســت آورده بود، در بازی های آســیایی 
۲۰۲۲ هانگژو با کســب ۳ نقره و ۵ برنز و بدون طلا به 
کار خود در این رقابت ها پایان داد. همچنین تیراندازی با 
۱۶ ورزشکار تنها یک مدال برنز گرفت یا کاراته نتوانست 

بیشتر از یک طلا برای ایران کسب کند. 
پشت مدال های کشتی و ووشو پنهان نشوید

این آمار گویای ورزش ایران در بســیاری از رشــته های 
ورزشــی است و مســئولان مربوطه نباید به این راحتی 
از کنار وضعیت فعلی ورزش کشــور عبور کرده و پشت 

مدال های این دو فدراسیون پنهان شوند.
باید مسئولان ورزش کشــور از همین الان مشکلات را 
ریشــه یابی کرده و برای چهار ســال آینده برنامه ریزی 

کنند تا جلوی نزول و افت ورزش ایران گرفته شود.

ایران بدون کشتی و ووشو در بازی های آسیایی چندم می شد؟

بعد از ثبت قرارداد ۱۶۰ میلیونی سعید مهری با استقلال 
که حواشی زیادی در پی داشــت، اکنون آبی ها با یکی 
دیگــر از بازیکنان خود نیز قــرارداد جالب توجهی ثبت 

کرده اند.
به گزارش »ورزش ســه«، اســتقلال با توجه به قوانین 
سقف قرارداد شرایط سختی را برای ثبت بازیکنان خود 
دنبال کرده اســت و انتشار رقم قرارداد کلی این تیم که 
در هفته گذشــته اتفاق افتاد نیز حواشــی و بحث های 

زیادی را در پی داشت.
اما مهمترین موضوع شــاید در بحث قــرارداد بازیکنان 
استقلال طی چند وقت اخیر مربوط به سعید مهری بود؛ 
بازیکن استقلال که در ابتدای فصل نیز در آستانه جدایی 
از جمع آبی پوشان قرار داشت و گفته می شد اعتقاد ویژه 
ریکاردو ساپینتو به این بازیکن احتمال لژیونر شدن وی 
را نیز در پی داشته باشد، در نهایت با این تیم رقم ۱۶۰ 

میلیونی را در قراردادش ثبت کرد.
موضوعی که حواشــی و شایعات زیادی را در پی داشته 
اســت و بــاور آن البته بــه صورت طبیعــی نزدیک به 
غیرممکن است. با این حال آنچه که قانونی و ثبت شده 

به نظر می رسد، همان ثبت عدد ۱۶۰ میلیون تومان در 
قرارداد این هافبک است.

اما اکنون ماجرا کمی پیچیده تر هم می شود؛ یکی دیگر 
از بازیکنان استقلال اکنون رکورد سعید مهری را هم در 

این تیــم زده و قراردادش را با آبی ها ۱۰۰ میلیون ثبت 
کرده است!

امید حامدی فر بازیکن جنوبی استقلال که فصل گذشته 
به این تیم پیوسته بود و در این فصل ماجراهایی عجیبی 
را تا به اینجا پشت سر گذاشته، اکنون در بازگشت دوباره 
بــه این تیم، قرارداد خود را با این باشــگاه صد میلیون 

تومان ثبت کرده است. 
حامدی فــر که به عنــوان یکی از نفــرات ملی پوش در 
بازی های آســیایی نیز در جمع شــاگردان رضا عنایتی 
حضور داشت و در این دیدارها فرصت خوبی برای حضور 
در ترکیــب تیم امید ایران به دســت آورد، بعد از اینکه 
بحث زیادی درباره جدایی اش از اســتقلال شکل گرفته 
بــود، در نهایت با نظر جواد نکونــام بار دیگر به اردوگاه 

آبی ها بازگشته است.
بــا این حال با توجه به اینکه ســقف اســتقلال بودجه 
کمی تا عدد در نظر گرفته شــده از سوی سازمان لیگ 
و فدراســیون فوتبال را دارد، این بازیکن مجبور شده با 
عــدد ۱۰۰ میلیون قرارداد جدیــد خود را با این تیم به 

امضا برساند.

رونمایی از ملی پوش 100 میلیونی در استقلال

گاتزتادلواســپورت اعلام کرد مدیران اینتر مهدی طارمی 
را در زمســتان به خدمت خواهند گرفــت تا در اینتر به 

میدان برود.
به گزارش ایســنا،  روزنامه گاتزتا دلو اسپورت در صفحه 
اول به بررسی مذاکرات اینتر برای آوردن مهدی طارمی به 
نراتزوری پرداخت. نام مهاجم پورتو در تابستان نیز مطرح 
شــد و اکنون با توجه به اینکه او در تابســتان قراردادش 
به پایان می رســد، طارمی می تواند ۶ مــاه قبل از پایان 
قراردادش، مذارکات رســمی را برای پیوســتن به تیمی 
دیگر از سر بگیرد . با توجه به اینکه او در تابستان می تواند 
به صورت مجانی از پورتو برود، سران این تیم پرتغالی برای 
جلوگیری از ضــرر مالی به احتمال زیاد مخالفی با رفتن 

طارمی در زمستان نداشته باشند. 
گاتزتادلواسپورت طارمی را هدیه زمستانی مدیران اینتر 
بــه اینزاگی قلمداد کرد که می توانــد در کوران رقابت ها 
خط حمله اینتر را تقویت کند. طارمی در سال ۲۰۲۰ به 

پورتو پیوست و به سرعت خود را به عنوان یکی از بهترین 
مهاجمان لیــگ پرتغال معرفی کرد. او هم چنین چندین 
بــار در لیگ قهرمانان اروپا را تحــت تاثیر قرار داد و یک 
بار یک گل شــگفت انگیز قیچی برگردان مقابل چلسی 

به ثمر رساند.
ملی پوش ایرانی در ســه فصل گذشته ۸۲ گل برای پورتو 
به ثمر رسانده اســت. او در کل دوران باشگاهی خود در 

مجموع ۱۹۳ گل به ثمر رسانده است. 
بــا اینکه بند خریــد طارمی ۶۰ میلیون یورو اســت اما 
قراردادش تابستان آینده به پایان می رسد. به همین دلیل 
پورتو حاضر اســت او را در زمســتان تنها با ۱۵ میلیون 
یورو آزاد کنــد. روزنامه نگاران ایتالیایــی مدعی اند اینتر 
آماده پرداخت مبلغ درخواســتی پرتغالی هاست. بنابراین 
می توانیم طارمی را در زمستان در سری آ ببینیم. طارمی 
در این فصل در ۱۰ بازی دو گل به ثمر رسانده و یک پاس 

گل هم داده است.

طارمی هدیه زمستانی مدیران اینتر به اینزاگی

ورزشگاه شــهید کاظمی قابلیت حضور ۱۴ 
هزار تماشــاگر در خود را دارد اما حتی اگر 
قرار بر انجام بازی با تماشاگر باشد بعید است 
اجازه حضور این تعداد تماشاگر در ورزشگاه 

خانگی سرخ ها داده شود.
به گزارش ورزش سه، سهیل مهدی مسئول 
کمیته مســابقات ســازمان لیگ به همراه 
نمایندگان باشــگاه پرسپولیس در ورزشگاه 
شــهید کاظمی حاضر شــدند و بعد از این 
بازدید و جلســه مهدی با درویش، مدیران 
باشگاه پرسپولیس مدعی اند این ورزشگاه با 
برخی اصلاحات قابلیت میزبانی در مسابقات 

لیگ برتر را خواهد داشت.
به نظر می رســد باشگاه پرسپولیس موضوع 
میزبانی در ورزشگاه شهید کاظمی را بسیار 
جدی گرفته اســت چرا که اولا از پرداخت 
اجاره ۲۰۰ تا ۳۰۰ میلیونی برای هر بازی در 
ورزشگاه آزادی خلاص می شود هم می تواند 
از این ورزشــگاه با بلیت فروشی درآمدزایی 

کند.
14 هزار تماشاگر با سه خروجی

مهمتریــن موضــوع در مــورد میزبانــی 
پرسپولیس در این ورزشــگاه بحث حضور 
تماشاگران است که این میزبانی را با مشکل 
جــدی مواجه می کنــد و تقریبا غیرممکن 
می ســازد.این نکته ای بود که سهیل مهدی 
هم به آن اشــاره داشــت و اعــلام کرد در 
این مورد باید منتظر ماند و دید مســئولان 
شواری تامین و نیروی انتظامی چه تصمیمی 

خواهند گرفت. 
به گفته مســئولان باشــگاه پرســپولیس 
ورزشگاه شــهید کاظمی قابلیت حضور ۱۴ 
هزار تماشــاگر در خود را دارد اما حتی اگر 
قرار بر انجام بازی با تماشاگر باشد بعید است 
اجازه حضور این تعداد تماشاگر در ورزشگاه 

خانگی سرخ ها داده شود.
در عین حال ســکوهای این ورزشــگاه سه 
خروجی بــرای تماشــاگران دارد که همه 
به یــک خروجی نهایی منتهــی به بزرگراه 
آزادگان ختم می شــود و این کار را سخت 
خواهد کرد مگر اینکه خروجی های جدیدی 
برای بیرون رفتن تماشــاگران باز شود. این 
مسئله از آنجایی که اطراف ورزشگاه شهید 
کاظمی خالی اســت امکان پذیر خواهد بود 
امــا نیاز بــه برنامه ریــزی و در نظر گرفتن 

مسائل ترافیکی دارد.

پارکینگ عمومی با قابلیت گسترش
موضوع دیگری که می توانــد نگران کننده 
باشــد پارکینگ عمومی بــرای خودروهای 
تماشــاگران اســت. بر خلاف اخبــار قبلی 
منتشــره، ورزشگاه شــهید کاظمی دارای 
پارکینگ عمومی است که قابلیت گنجایش 

۱۵۰۰ خودرو را دارد. 
هــر چند این گنجایش در نگاه اول کافی به 
نظر نمی رسد اما نکته اینجاست که با توجه 
به بــاز بودن محیط اطــراف این پارکینگ، 
چنانچه شــهرداری و نهادهای مرتبط مجوز 
بدهند می توان این پارکینگ را هم گسترش 
داد. نکته اینجاســت که باشگاه پرسپولیس 
مدتی است بحث احداث زمین چمن شماره 
۲ در کنار ورزشــگاه اصلی را مد نظر دارد و 
روی آن کار می کند اما اگر بحث گســترش 
اســتادیوم اصلی و وســعت بخشــیدن به 
پارکینگ عمومی این مجموعه در دســتور 
کار قرار بگیرد، موضوع احداث زمین شماره 

۲ منتفی خواهد شد.
سالن کنفرانس ندارد
ولی مشکلی نیست

در بازدید صبح دوشــنبه مهدی و مدیران 
باشگاه پرسپولیس از این مجموعه ایرادهایی 
جزئی به ورزشگاه گرفته شد. از جمله اینکه 
برخی ورودی ها باید نرده گذاری شود، برخی 
قسمت ها اصلاح شود، برخی بخش ها تمیز و 
رنگ شود و ...مشکل دیگر این ورزشگاه عدم 
برخورداری از ســالن کنفرانس مجهز است 
اما مدیران باشگاه پرسپولیس می گویند در 
این ورزشگاه فضاهای زیادی وجود دارد که 
می توان با تجهیز یکی از آنها سالن کنفرانس 

مناسبی برای مصاحبه مربیان ایجاد کرد.
درآمدزایی از راه اجاره

به تیم های تهرانی
در عیــن حــال باشــگاه پرســپولیس برای 
درآمدزایــی از این ورزشــگاه برنامه تازه ای 
هم دارد. چنانچه مســئولان سازمان لیگ و 
نهادهای مرتبط، مجوز میزبانی این ورزشگاه 
در مســابقات لیگ برتر را صادر کنند، باشگاه 
پرسپولیس قصد دارد در هفته هایی که این تیم 
در شهرستان مصاف می دهد ورزشگاه شهید 
کاظمی را برای مســابقات لیگ برتر و لیگ 
یکی به تیم هایی مثل پیکان، سایپا، هوادار و ... 
اجاره داده و از این طریق هم درآمدزایی کند 
که با در نظر گرفتن این مســئله، مجوزی که 

درویش و مدیران پرسپولیس به شکلی جدی 
دنبالش رفته اند راه درآمدزایی دیگری را برای 

باشگاه باز خواهد کرد.
به نفع باشگاه، به ضرر تیم

مدیــران باشــگاه پرســپولیس معتقدنــد 
ورزشگاه شــهید کاظمی نسبت به بسیاری 

از استادیوم های دیگر تهران و شهرستان ها 
شرایط بهتری دارد و حتی نسبت به برخی 
ورزشــگاه هایی کــه الان از دیدارهای لیگ 
برتری میزبانی می کنند مجهزتر، شــیک تر 
و کامل تر اســت امــا باید مســئله حضور 
تماشــاگر در این ورزشــگاه مشخص شود 

چــرا که میزبانی در این ورزشــگاه شــاید 
برای باشــگاه منجر به صرفــه جویی چند 
صدمیلیونی شــود اما برای تیم پرسپولیس 
عایــدی نخواهد داشــت و گل محمدی و 
هواداران شــان  یاری  نیازمند   بازیکنانــش 

در بازی های خانگی خود هستند.

14 هزار تماشاگر و 1500 خودرو ظرفیت داریم

میزبانی کمپ پرسپولیس جدی شد
علی بدیع


